

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街4號  
電話：二七一一八一七五



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL: 27118175

16<sup>th</sup> January, 2023

Circular No. 22038

Dear Parents/Guardians,

**Joint Lasallian School Leadership Training Course 2023: Online Information Session (S3-S4)**

Jointly organised by De La Salle Brothers Alumni HK and Outward Bound Hong Kong (OBHK), the 8-day Outward Bound Experiential Peacebuilding Leadership Training Course 2023 (“training course”) is going to take place from 5 April to 12 April 2023. The training course, which aims at developing students’ compassion, resilience and communication skills, targets S3-S4 students from 5 Lasallian schools in Hong Kong, including La Salle College, St. Joseph’s College, Chong Gene Hang College, De La Salle Secondary School, NT and Chan Sui Ki (La Salle) College. Details of the training course are as follows:

Venue:	Outward Bound Hong Kong: Tai Mong Tsai Base (210 Tai Mong Tsai Road, Sai Kung, New Territories, Hong Kong)
Quota:	60 students from 5 Lasallian Schools (12 students from CSK)
Fee:	\$8,160/ student (fully subsidised by Swire Trust Grant, insurance included)
Deposit:	\$500 for each successful applicant
Teachers-in-charge	Ms YY Lam and Mr. HM Wu

**Online information session for the training course**

Students who are interested in joining the training course may attend an online information session organised for students. The session is going to be conducted on Zoom on 2 February 2023 (Thursday) from 17:30 to 18:30. Students should indicate their interest in joining the online information session by completing the reply slip attached and returning it to the form teacher on or before 18 January 2023 (Wednesday). The meeting details including the Zoom link will be sent to the interested students through TEAMs.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung  
Principal

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街4號  
電話：二七一一八一七五



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL: 27118175

敬啟者：

通告編號：22038

### 「喇沙會屬校領袖訓練課程 2023」

喇沙會屬校校友組織和香港外展訓練學校合辦為期 8 天外展體驗式領袖訓練課程。此課程將會於 2023 年 4 月 5 日至 2023 年 4 月 12 日舉行，對象為就讀 5 間喇沙會學校的中三及中四學生，包括喇沙書院、聖約瑟書院、張振興佻儷書院、新界喇沙中學及陳瑞祺(喇沙)書院。我們希望能通過是次的領袖訓練課程以建立學生的同理心、堅毅及溝通技巧。領袖訓練課程的詳情如下：

活動地點	香港外展訓練學校：西貢大網仔訓練基地 (香港新界西貢大網仔道 210 號)
名額	60 位來自 5 間喇沙會學校 (陳瑞祺(喇沙)書院學生佔 12 位)
費用	每位學生\$8,160 (全數由太古基金資助，已包括保險)
按金	每位學生\$500
負責老師	林婉儀老師及胡浩銘老師

### 領袖訓練課程網上簡介會

此課程的簡介會將於 2023 年 2 月 2 日(星期四)下午 5:30 至 6:30 於網上舉行，現誠邀有興趣參加此課程的學生出席簡介會。希望 台端能鼓勵 貴子弟出席簡介會，並於 2023 年 1 月 18 日(星期三)或之前著 貴子弟將簽署回條交回班主任。有關網上簡介會的網址容後會透過 Teams 發放給出席的學生。

此致  
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

二〇二三年一月十六日

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街4號  
電話：二七一一八一七五



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL: 27118175

Reply Slip (Circular No. 22038)

**Expression of interest**

**Online information session**

My son /ward \*is/ is not interested in taking part in the online information session for the Joint Lasallian School Leadership Training Course 2023.

Name of student: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's/ Guardian's Name: \_\_\_\_\_

Parent's/ Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

*\* Delete as appropriate*